



МАНУФАКТУРА МОДУЛЬНОГО БАРЕЛЬЕФА

MANUFACTURER OF MODULAR BAS-RELIEF

Украина. Запорожье. 69057.  
+38 (050)018-48-25

(098)043-54-54  
animamundi.hm@gmail.com,  
www.animamundihm@wixsite.com/bas-relief  
www.animamundi.com.ua

Ukraine. Zaporozhye. 69057.  
+38 +38 (050)018-48-25

(098)043-54-54  
animamundi.hm@gmail.com,  
www.animamundihm@wixsite.com/bas-relief  
www.animamundi.com.ua

+38

НАШИ ЦЕНЫ

OUR PRICES

ОПИСАНИЕ  
DESCRIPTION

ВЕС ГАБАРИТЫ СТОИМОСТЬ  
THE WEIGHT DIMENSIONS PRICES

**барельеф из двух панелей (горизонталь или вертикаль)**

**Bas-relief of two panels (horizontal or vertical)**

Барельеф ручной работы из массива скульптурного, очищенного и модифицированного гипса. Изделие состоит из двух равных частей и соединяется по горизонтали, или вертикали. Габариты готового изделия - 1000x250 мм, или 500x500 мм. Соединительный шов виден.	5,7-8,1 КГ	25x50 см 2 штуки	100 €
The bas-relief of handwork from an array of sculptured, purified and modified gypsum. The product consists of two equal parts and joins horizontally, or vertically. Dimensions of the finished product - 1000h250 mm, or 500x500 mm. The seam is visible.	5,7-8,1 kg	25x50 sm 2 unit	

**барельеф из одной панели (горизонталь или вертикаль)**

**Bas-relief from one panel (horizontal or vertical)**

Барельеф ручной работы из массива скульптурного, очищенного и модифицированного гипса. Изделие состоит из одной детали. Габариты готового изделия - 250x500 мм. Соединительный шов виден.	3-4,1 КГ	25x50 см	30 €
The bas-relief of handwork from an array of sculptured, purified and modified gypsum. The product consists of one part. Dimensions of the finished product - 250x500 mm. The seam is visible.	3-4,1 kg	25x50 sm	

**текстура камня или кирпича из одной панели (горизонталь или вертикаль)**

**Texture of stone or brick from one panel (horizontal or vertical)**

Барельеф ручной работы из массива скульптурного, очищенного и модифицированного гипса. Изделие состоит из одной детали, габариты - 250x500 мм. Укладывается по горизонтали встык и вертикали шип - паз. Расход на 1 квадратный метр 9 панелей. Соединительный шов не виден.	3-5 КГ	25x50 см	5 €
The bas-relief of handwork from an array of sculptured, purified and modified gypsum. The product consists of one part, dimensions - 250x500 mm. Fits horizontally butt and vertical spike-groove. The consumption per 1 square meter of 9 panels. The connecting seam is not visible.	3-5 kg	25x50 sm	

С УВАЖЕНИЕМ, КОЛЛЕКТИВ МАНУФАКТУРЫ  
WITH RESPECT, EMPLOYEES OF MANUFACTURE

06.03.2018

[www.animamundihm.wixsite.com/bas-relief](http://www.animamundihm.wixsite.com/bas-relief)